
1 
 

 

 

Verslag van de vergadering van de participatieraad, gehouden op maandag 12 oktober 2020 in de 
grote zaal van Stroud. 

Afwezig: - 

 

1. Opening en welkom door de voorzitter: 
De voorzitter opent de vergadering, heet eenieder van harte welkom, meldt dat twee leden 
deze vergadering digitaal meemaken en heet vervolgens Ramona Vonsée van harte welkom. 
Zij zal de rol van Medicamus toelichten. (Punt 4 van de agenda). 
 

2. Vaststellen agenda: 
We voegen toe: (punt 12) 
- Beschermd Wonen 
- Openbare besluitenlijst van 29 september 2020 
- Logopedie (screening) 
- Huiselijk geweld (reactie van Alex Hagenbeek) 
- Jeugdparticipatie 

 
3. Verslag vergadering van 21 september 2020: 

De vergadering keurt het verslag goed. Het kan op de website. 
 

4. Medicamus: 
Ramona Vonsée is per 1 juni 2019 wijkmanager voor de huisartsencoöperatie van Putten. Zij 
vervult de brugfunctie tussen de medische wereld van Putten en het Sociaal Domein. In een 
vergrijzende plaats als Putten dringt de noodzaak zich op anders te kijken naar de medische 
begeleiding van de burgers, andere prioriteiten te stellen en die inwoners een duidelijke 
plaats te geven binnen het brede welzijn. Dat heeft alleen kans van slagen als de gemeente 
daarop inspeelt met haar beleid op dit gebied. De gemeente deelt de zorg, maar er is nog 
geen zichtbaar beleid. De participatieraad biedt haar enige mogelijkheden het proces te 
benadrukken en te prioriteren. Vooralsnog is er geen rol weggelegd voor de participatieraad; 
we blijven wel graag op de hoogte. Ad Blok is hierin de verbindingspersoon. 
De voorzitter dankt Ramona Vonsée voor haar komst en inbreng. 
 

5. PR: 
De plannen van de commissie ad hoc omarmen we. Als de coronacrisis voorbij is, biedt zij 
vele handvatten om in de openbaarheid te treden. Er is wel al materiaal. Miriam Brunt zal 
eens in onze kast kijken. Veel is verouderd, maar er is ook bruikbaar materiaal. Zij zal ook een 
min of meer tijdloze flyer ontwerpen (geen foto’s van leden van de participatieraad). 
De aankondigingen voor Luisterend oor van november en december verschijnen op de 
gemeentepagina van De Puttenaer. (November: Kees Bor, december: Jaap Plomp) 
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6. Heidedag: 

De voorzitter licht de gang van zaken toe. Vooreerst leek het beide partijen niet verstandig in 
zo’n grote samenstelling bijeen te komen; wij zouden niet, zoals gewenst, compleet zijn 
geweest en het dagelijks bestuur gaf aan dat de urgentie zodanig was, dat enige uitstel 
gerechtvaardigd leek.  
Met dat laatste was niet iedereen het eens: de aanleiding staat nog steeds recht overeind. Er 
ontstaat een discussie over insteek en prioriteiten en dit leidt ertoe dat we gaan aandringen 
op een digitale bijeenkomst in de nabije toekomst. De voorzitter zal daartoe telefonisch 
contact opnemen met Adile Aslan. 
 

7. Instellen sollicitatiecommissie: 
De voorzitter geeft een summiere samenvatting van zijn kennismaking met de kandidaat. 
Als hij zijn CV heeft geleverd, zal de secretaris die naar de commissie sturen, die hem dan zal 
uitnodigen voor een gesprek. 
De commissie bestaat uit: Miriam Brunt, Edwin van Harten en Fons Kortrijk. 
 

8. Vergaderschema: 
De vergadering geeft aan in 2021 niet op maandagavond, maar op woensdagavond te willen 
vergaderen. De secretaris zal het concept conform die wens wijzigen. 
 

9. Rooster van aftreden: 
Het rooster geeft aan dat Ad Blok en Rian van Pagee aftreedbaar, dan wel herbenoembaar 
zijn. De voorzitter vraagt hun binnenkort te kiezen. 
 

10. Toerusting/ bijscholing: 
De begroting biedt ruimte. We kunnen ons individueel of gezamenlijk laten bijscholen of 
toerusten. 
Matthijs Bonzet ziet mogelijkheden. We kunnen eens bij Schulinck informeren. De voorzitter 
wijst op het aanbod van de Koepel adviesraden.  Op het komende overleg tussen dagelijks 
bestuur en gemeente zullen we vragen of er een bedrag van dit jaar geoormerkt kan worden. 
 

11. Datum jaarafsluiting: 
We kiezen voor vrijdag 18 december. (Corona-afhankelijk). 
 

12. Toegevoegde punten: 
- Beschermd wonen: Fennie van den Broek en Sybrecht Bos gaan naar de bijeenkomst. 
- Openbare besluitenlijst 29 september, punt 9: de secretaris zal de achterliggende 

informatie opvragen. 
- Huiselijk geweld: Alex Hagenbeek heeft ons de uitgebreide uitwerking van het regionale 

advies toegestuurd. (Dank) 
- Screening Logopedie: Ad Blok heeft geconstateerd dat de screening logopedie niet werkt 

zoals het hoort. De werkgroep Jeugd zal een gesprek aangaan. 
- Jeugdparticipatie: dit onderwerp strekt zich uit over Jeugd en Participatie. Daarom gaan 

Matthijs Bonzet en de werkgroep Jeugd in gesprek met mevrouw Lubbertsen. 
 

13. Rondvraag: 
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Fennie van den Broek: er komt een vervolg op de bijeenkomst EPA. Die zal een digitale vorm 
hebben. Zij zal die volgen. 
Miriam Brunt: prijst de sympathieke reactie op ons advies aangaande het beleidsplan 
inburgering 2021. 
 

14. Sluiting: 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.25 uur. 
 
Jaap Plomp 
 
 
 


